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–  Nie  możemy  czekać  na  uruchomienie  funduszu,  w  tym  roku  potrzeba  zabiegów
sanitarnych w Długowiznie – w imieniu mieszkańców interpelację złożył (28.09) Andrzej
Osial.

Mieszkańcy zdecydowali, że cześć pieniędzy z funduszu sołeckiego na rok przyszły przeznaczą na
uporządkowanie i utrzymanie przydrożnych rowów.

Urząd zadeklarował, że tematem tej jesieni zajmie się od ręki. Chodzi o zabiegi sanitarne na odcinku
od Świnic do Długowizny, wzdłuż ulicy Dobrej. Dziś, jak wskazuje radny, na drodze ciężko się
wyminąć z jadącym z przeciwka pojazdem, bez ryzyka porysowania karoserii.  Miejscami krzaki
wybujały na drogę.
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